Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 9-15-2017 - Week 2

1. 學校將於本星期五 (9/15) 舉辦家長大會,7:15pm傳統班,8:30 CFL班,地點為學校辦公室 Room 20,歡迎 家長踴躍參加。我們備有點心及茶水招待。

 請輪值家長下課後,務必將教室內垃圾倒進走道的黑色大垃圾桶內.並提 醒學生不要隨意移動教室內傢 俱及擺設.請大家提醒孩子不可以在教室內及走廊吃東西。

 目前每班仍有名額,請家長幫忙廣為宣傳,如知道朋友對我們學校有興趣,請他們務必事前打電話來安 排旁聽,我們需要先通知老師,不要自行進入班級教室,謝謝大家的配合。

4. 附上學年行事曆和家長手冊,請家長保留。

5. 這星期五福利社將Meatball Pasta,非常謝謝校友家長Wendy友情贊助. 每份一元. 同時,福利社也要邀約有 興趣幫忙福利社的家長,隨時來辦公室讓我們知道. 謝謝喔!

1. School Parent Meeting is this Friday at Room 20. The meeting at 7:15pm is for heritage class and the meeting at 8:30pm is for CFL class. Please come and meet our school staff and volunteers. Light refreshment will be provided.

2. Room parents on duty: Please make sure to empty classroom trash into the big black trash bin in the hallway before you leave. Please also remind students not to move the classroom furniture and respect classroom properties. Also remind the students not to eat and drink inside the classrooms and the hallway.

3. Our school is still enrolling new students. If you know friends who are interested in sitting in, please call our office in advance so that the school can notify the class teacher to arrange. Please don't sit in without notifying the school. We appreciate your cooperation.

4. SVCS Snack Shack: The snack shack is selling Meatball Pasta for \$1 each this Friday. Thanks to Wendy for preparing the snack!

5. We attach the school calendar and parent handbook. Please keep them in your file.

6. Online tutoring is taking enrollment starting this week. Please fill out the form online and drop off a check of \$120 at the office to secure your spot. Please visit On-Line Tutoring Page for detail.